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PROTOKOLL 

Tilstede:
Britt Elisabeth Røhnebæk, Svein Sørensen, Laila Torp, Pål Morten Lia,
geistlig repr: Tor Bjørn Andresen Osberg, vara for kommunal repr: Gudrun Skolt og
stedfortredene kirkeverge: Inger-Lise Aarum Klette

Forfall:
Kirkeverge Reidun Bugge og kommunal representant Aud-Kristin Løken.

Referent:
Stedfortredene kirkeverge

01/11 PROTOKOLL FRA MØTE 10/10

Kirkevergens innstilling:
Protokollen godkjennes og undertegnes

VEDTAK: 
Kirkevergens innstilling enstemmig vedtatt. 

02/11 BALANSERT  BUDSJETT 2011

Kirkevergens innstilling:
Kirkevergens forslag til driftsbudsjett for 2011 vedtas.

Rådets kommentarer:
 Fellesrådet hadde noen spørsmål/kommentarer til enkelte av budsjettpostene, som er 

nødvendig å få besvart på neste møte:
• Fellesrådet ønsker å se en kopi av tilsagnsbrevet (eller annet skriftelig) 

fra kommunen som bekrefter vedtaksbeløpet på kr. 7.655.000,-.
• Er posten ”fast ansatte” underbudsjettert ( i forhold til regnskap 2010), 

eller har dette noe med at lønnsjusteringer/etterbetaling allerede er med 
i regnskapet?
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• Posten dåps- og konfirmantundervisning bør bytte navn til 
trosopplæring.

• Hva ligger det i postene nedenfor og hvordan er de tenkt brukt og 
prioritert:
Inventar og utstyr –  kr.  100.000,-
Vedlikehold bygg -  kr.  250.000,-
Utstyr utomhus –      kr.   53.000,-

• Viktig å huske på utlegg til lydutstyr som kommer ifbm bytte av 
frekvenser.

• Brensel, lys, renhold – er det mulig å spare noe her – undersøke 
muligheter for å fjernstyre strømforbruk?

• Festeavgifter – budsjett 2010 =100, regnskap pr. 01.12.10=194,5 og 
budsjett 2011=160 – er dette budsjettert etter hvor mange festeavtaler 
man regner med forfaller ila 2011?

• Har posten refusjon IT-avd. renhold byttet navn til Refusjon IT-avd. 
fellesutgifter?

• Hvorfor er renteinntektene så høye og hva får vi renteinntekt av?
• Fellesrådet ønsker å vurdere om noe av et evt. overskudd i 2010 skal 

fordeles til råd og utvalg og ikke bare avsettes i fond.

VEDTAK:

1. Fellesrådet vedtar følgende endringer/omprioriteringer i forhold til 
      kirkevergens forslag til balansert budsjett:

Redusere:
Godtgjøring råd   25.000,-
Kontorutgifter               25.000,-
Adm. av tjenester   15.000,-
Forsikring bygg   50.000,-

Økt inntekt:
Kirkelige tjenester                          25.000,-  
Totalt 140.000,-

Innsparinger/økt inntekt tenkes benyttet som vist nedenfor:
Styrke:
Kurs/møter   10.000,-
Trosopplæring               10.000,-
Stilling 20%                                 120.000,-  
Totalt 140,000,-
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2. Stillingen på 20% opprettes som ”prosjektstilling” under forutsetning av at 
      det er mulig å redusere/øke ovennevnte poster (eller andre poster som kan 
      reduseres/økes tilsvarende). Stillingen er tenkt til informasjonsarbeid 
      og/eller trosopplæring. 

3. Fellesrådet ønsker kommentarer (noter) til samtlige budsjettposter og at 
disse følger som vedlegg til revidert tallbudsjett.

Vedtaket er enstemmig.

03/11 FØRJUL-SAMLINGEN MED ANSATTE

Fellesrådet drøftet saken med bakgrunn i erfaringer fra de to siste årene.
Fellesrådet ønsker en tydeligere rolle i arrangementet.

VEDTAK:
I stedet for en samling ved juletider, foreslås å møtes ved en annen anledning. 
Det foretas en spørrerunde i staben om hvilket tidspunkt som er mest gunstig.
Samlingen arrangeres av Fellesrådet.

04/11 FLYTTING AV MØTEDATO FOR MØTE 02/11

VEDTAK:
Møte 02/11 er flyttet til 8. mars kl. 18.00
Svein Sørensen melder forfall til møtet.

05/11 INFORMASJONSSAKER
• Diakonvikar Marthe Solbakken har avsluttet sitt vikariat og diakon 

Ragnhild Dean Ulvestad er tilbake etter permisjon.
• Det ble informert om ofringer for 2010.
• Kirkegårdssaken: Det har kommet tilbakemeldinger på at alle instanser 

er positive til å løse saken så fort som mulig. Nå gjenstår bare uttalelse 
fra fylkeskonservatoren.

• Oppsussing av peisestua i Ekholt starter til uka.
• Dåpssakristiet i Rygge kirke skal pusses opp ila våren. Det skal også 

ryddes på galleriet ved siden av orgelet.
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06/11 EVENTUELT

1 sak var meldt og fremmet av rådets geistlige representant:

Rutiner ved sykdom/fravær for fellesrådsansatte.
Det må utarbeides bedre rutiner ved kirkevergens fravær.
Det er nødvendig at stedfortredende kirkeverge har de nødvendige kunnskaper, 
tilganger og fullmakter for å kunne ivareta bl.a. økonomi, lønn og personal- 
oppgaver i kirkevergens fravær. 

Likeledes må det utarbeides rutiner og klare instrukser om hvilke oppgaver 
som skal løses, og av hvem, for de øvrige stillingene ved fravær.

Dette ivaretar at oppgaver løses på en god måte uansett hvem som er 
fraværende, og gir den som er syk anledning til å ha fred fra jobben i 
sykdomsperioden.

VEDTAK:
Arbeidet med å utarbeide nødvendige prosedyrer/instrukser og innhenting av 
tilganger må ha høy prioritet og være ferdig ila denne vinteren.

Vedtaket er enstemmig.

GODKJENNING:


